

Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



Protokoll STYM30

Signed text:

I hereby sign and accept the contents in the PDF file (1) and all agreements therein:

File (1)

Name: Protokoll STYM30.pdf

Size: 177137 byte

Hash value SHA256:

a15acc3bda5a1291ffa790dc29ca84d60762f358737adfc5475a48974325908

The original file and all signatures are attached to this PDF.

To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.

Signed By 3:

ERIC FORSELL

Signed with BankID 2024-05-28 00:10 Ref: fefe93fd-da54-4086-8b55-24c9696eaea9

YLVA ÖMAN

Signed with BankID 2024-05-27 15:37 Ref: bd62f1dd-6f76-46b8-b239-f55a589b2571

JESPER FRISK

Signed with BankID 2024-05-24 16:24 Ref: 56714bc2-2ba5-400b-a465-98e4a1ba8ae1



Protokoll

Mötets art: STYM30
Datum: Måndag 13 maj 2024
Tid: 17:25
Plats: V23
Närvarande:
Ylva Öman, Ordförande
Jesper Frisk, Vice Ordförande
David Söderström, Kassör
Eric Forsell, Koordinator
Elin Lerin, StudSA
Henry Siggelin, Styrelseledamot
Jacob Holst, Styrelseledamot
Tilda Byrstedt, Styrelseledamot
Isak Saabye



1. Mötets öppnande

- 1.1. Mötet öppnades 17:25 av Ordförande Ylva Öman.

2. Formalia

- 2.1. Val av mötesordförande
Ylva Öman kandiderar.
Jacob Holst nominerar Tilda Byrstedt. Tilda Byrstedt godtar inte.

Styrelsen beslutade

att välja Ylva Öman till mötesordförande.

- 2.2. Val av justerare, tillika rösträknare
Eric Forsell nominerar Elin Lerin. Elin Lerin godtar inte.
Tilda Byrstedt nominerar Jesper Frisk. Jesper Frisk godtar.

Styrelsen beslutade

att välja Jesper Frisk till justerare, tillika rösträknare

- 2.3. Adjungeringar
Inga adjungeringar.

- 2.4. Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan enligt kallelsen.

3. Punkter

- 3.1. Isaks punkt

Isak Saabye diskuterar den idé som lyftes på SM5: att skapa en förening på sektionen med ett mer allmänt ändamål att få folk att hänga med varandra.

Olika upplägg bollas: det skulle t.ex gå att starta upp något redan nu som ett utredande projekt. Sedan går det att börja ”på riktigt” som en förening som skapas på SM1 24/25. Styrelsen överväger att banka det som ett projekt.

Isak pitchar förslag på ett första evenemang: **fiske- och picknickutflykt med M-bussen**. Sektionen skulle stå för fiskeutrustning, mat och dryck.

Vad är skillnaden på föreningen och Jippo? Mindre uppstyrda evenemang. Evenemangen skulle baseras på mer spontant engagemang snarare än reglerad nämndverksamhet. Det skulle bli mer villkorslöst, och framförallt främja att nya personer träffar varandra snarare än att man drar som en kompisgrupp till ett evenemang.

Styrelsen och Isak diskuterar finansiering: Lättast om man vill ha budget är att skicka in äskning och beskriva vad som behöver köpas.

Isak Saabye fyller i äskningsmallen på plats och återvänder med en äskning till nästa möte.

Styrelsen beslutade

att starta upp ”Project FF” för ändamålet.

- 3.2. Förra mötets protokoll
Festgruppen pratade rekrytering Augusti.
Pratade donk
Smeknamn för de som inte var där



DÄR:s medverkan i mottagningen diskuteras.

Hedersutmärkelser gick igenom, *gick skitbra*.

3.3. Uppföljning verksamhetsplan

Styrelsen går igenom VP-databasen i Notion och prickar av de hittills avklarade målen:

Implementera masterbevakning, *check*

”Arbeta för att representera och marknadsföra Maskinsektionen och KTH på ett positivt sätt via externa kanaler.

Är NTNU:s väktarrapportssystem en extern kanal?”

Styrelsen gräver i sektionens LinkedIn.

Verksamhetsplanens mål är uppskattningsvis 90% klara!

Mötet ajournerades 18:26 för fikapaus och återupptogs 18:45.

3.4. Rekryteringspolicy & kommissioner

Feedback på rekryteringspolicyn från ÖPH går igenom.

Olika upplägg för att reglera delegering av intervjuer diskuteras.

Huvudansvarig för rekrytering måste utses. Om inget annat regleras blir det vice ordförande tillsammans med kommissionschefen.

Styrelsen arbetar vidare med formuleringarna och passar på att åtgärda en del syftningsfel.

3.5. Kommunikationspolicy

En mindre revidering av kommunikationspolicyn går igenom. Den byter helt enkelt ut ”JML-policy” mot ”Uppförandepolicy” i enlighet med beslut på SM5.

3.6. Rekrytering

Rekryteringsperioden av Jubileumsgeneral är avslutad.

En kandidat har beretts men avböjt.

Styrelsen headhuntar vidare och återkopplar nästa vecka.

Mötet ajournerades i Ylvas huvud 19:31 för att presentera de framröstade interna STY-brickorna:

- | | | |
|---------------------------------------|--|-------------------------------------|
| • David Söderström: Råtta | • Jacob Bårdén: Pet that dawg | • Jesper Frisk: Sjuk |
| • Elin Lerin: BouncyBall | • Jacob Holst: Sluten vote-ring | • Tilda Byrstedt: Influencer |
| • Henry Siggelin: Selfie stick | • Eric Forsell: Sent fika | • Ylva Öman: Mommy Maskin |

mötet återupptogs 19:37.

Jacob Holst yrkar på
att riva upp dagordningen

Styrelsen beslutade
att avslå yrkandet.



3.7. Grill

Vi har en jättefin grill.

Grillens förvaltningsstatus diskuteras. Den har tidigare handhavts av maskineriet. Bör den istället förvaltas av Maskin centralt?

Villkor för utlånande av grillen till andra sektioner diskuteras.

3.8. Bokföringsbål

Tidsfristen för arkivering av bokföringen 16/17 närmar sig. **Det ska bort!**

Bokföringsbål med Polhemsrådet diskuteras.

Riksdagen väntas även avskaffa kravet på bevarande av fysiska kvitton nästa vecka!

Styrelsen beslutade

att bokföringsbåla, högtidligt på annat datum än överlämningen.

3.9. P-SNO & P-PAS

Fyllnadsrekrytering av de två posterna diskuteras.

Henry är rekryteringsansvarig.

3.10. TT Avslutningsfest

8 juni!

Jacob Holst dyker upp som KTH-anställd istället

4. Övriga frågor

4.1. Donk

Jesper och Jerka har planerat donk.

Donk kommer!

4.2. Sakupplysning från SM

Jesper Frisk upplyser att voteringsförfarandet på SM5 stred mot sektionens stadgar (§2.6.3).

Styrelsen för vidare rätt förfarande genom överlämningen.

4.3. Beställ bågare

Ylva har gjort det!

4.4. SAGA-tema

Ylva har ett fräckt förslag som diskuteras.

4.5. Data

Ylva och Tilda pitchar att hänga med D-rektoratet.

Styrelsen doodlar fram ett datum.

4.6. Elins övriga fråga (märken Valberedningen)

Valberedning-märken diskuteras.

4.7. Elins andra övriga fråga (budgetering)

Finansiering av mottagningen diskuteras.

En idé om subventionering av ÖPH:s kollekt lyfts. Syftet skulle vara att visa uppskattning för stora insatser och främja söktryck till posten.

Diskussionen svävar ut till en mer allmän diskussion om uppmuntran och budgetprioriteringar i idéell verksamhet.

5. Mötets avslutande



5.1. Mötet avslutades 20:33.

6. Koordinators mattips
Donk